



Propriety of the Erich Fromm Document Center. For personal use only. Citation or publication of material prohibited without express written permission of the copyright holder.

Eigentum des Erich Fromm Dokumentationszentrums. Nutzung nur für persönliche Zwecke. Veröffentlichungen – auch von Teilen – bedürfen der schriftlichen Erlaubnis des Rechteinhabers.

## Videos with/mit Erich Fromm

### Videos in deutscher Sprache

#### **DVD 01: Erich Fromm-Symposium im Mai 1975 in Locarno anlässlich seines 75. Geburtstag**

1. **Fernsehbericht von Guido Ferrari (Radio Televisione Svizzera Italiana - RTSI)** mit Interviews mit Erich Fromm (Locarno), Felix Labhardt (Basel), Rainer Funk (Tübingen), Alfons Auer (Tübingen), Mihailo Markovic (Belgrad). Deutscher Originalton (ohne italienische Übersetzung) [s/w; 25']
2. **Round Table Discussion** zum Thema: Entwürfe zu einer Gesellschaft von morgen mit Erich Fromm, Mihailo Markovic, Gerd Bucerius und Robert Jungk. Moderation: Paul Schlecht. Produktion des Südwestfunks Baden-Baden [color, 43']

#### **DVD 02: Erich Fromm - SWF-Produktionen**

1. **Psychoanalyse des Faschismus** (Oktober 1975) TV-Einleitung von und Interview mit Renate Schneider-Sittel; Produktion des Südwestfunks (SWF) Baden-Baden 1975 [color 26']
2. Jürgen Lodemann - **Literaturmagazin über das Buch "Haben oder Sein"** mit Ausschnitten aus einem Interview mit Erich Fromm, Südwestfunk Baden-Baden Oktober 1976 [color 13']
3. Jürgen Lodemann - Literaturmagazin: **Gespräch Jürgen Lodemanns mit Klaus Traube und Robert Jungk** über Erich Fromm anlässlich seines Todes, Produktion des Südwestfunks (SWF) Baden-Baden April 1980 [color 28']

#### **DVD 03: Erich Fromm und Jürgen Lodemann**

1. **Interview 1977: Zu "Haben oder Sein"**, Locarno 44' color
2. **Interview 1980: Zum Tode Fromms**, Locarno 29' color

### Videos in Italiano

#### **DVD 21: Erich Fromm Interviews Locarno (Italian Version)**

1. **Interview with Guido Ferrari on Aggression and Necrophilia** - Locarno March 1974 - in English with Italian translation [b/w - 25']
2. **Omaggio di Erich Fromm**. Simposio di Muralto per i 75 anni dello studioso a cura di Guido Ferrari, TV-Report with Interviews with Fromm, Funk, Auer, Markovic and pictures of the audience - Locarno Muralto May 1975, in German with Italian translation [b/w - 26']
3. TV-Report of the **Public Celebration of Fromm's 80<sup>th</sup>** birthday in Locarno, February 1980 - with Ivan Illich – Italiano [color - 3']
4. **Interview with Guido Ferrari** on the occasion of Fromm's 80th birthday, Locarno March 1980 - in German with Italian translation [color - 18'].

#### **DVD 22: Erich Fromm: Il coraggio di essere. Intervista di Guido Ferrari (Italian Version)**

on Erich Fromm's Life and Work, March 08, 1980 in Erich Fromm's Office in Locarno (German with Italian translation, color - 65')



Propriety of the Erich Fromm Document Center. For personal use only. Citation or publication of material prohibited without express written permission of the copyright holder.

Eigentum des Erich Fromm Dokumentationszentrums. Nutzung nur für persönliche Zwecke. Veröffentlichungen – auch von Teilen – bedürfen der schriftlichen Erlaubnis des Rechteinhabers.

---

## Videos in English

### **DVD 11: Erich Fromm and Richard I. Evans (1)**

**Part 1:** Psychotherapy: Theory and Technique - General Philosophical-Theoretical Conceptions; Interview December 1963 in Cuernavaca 51' b/w

### **DVD 12: Erich Fromm and Richard I. Evans (2)**

**Part 2:** Differences with Freud - Non-productive vs. Productive Character Orientations - Mechanisms of Escape - Individuation; Interview December 1963 in Cuernavaca 46' b/w

### **DVD 13: Erich Fromm BBC-Interviews**

1. **1968: You Shall Be as Gods** - Series „Doubts and Certainties“ BBC London, 29. 08. 1968, b/w 31'
2. **1978: To Have Or to Be?** - Series „The Book Program“ BBC London, 25. 02. 1978, color 28'

### **DVD 14: Erich Fromm Interviews on Aggression**

1. **1971** Television of Netherlands (English with Dutch subtitles) b/w 41'
2. **1974** Locarno with Guido Ferrari, RTSI Lugano, March 1974, b/w 21'